
 
 3202/30/12ישיבת הנהלה סיכום 

  נוכחים:

 יו"ר    -ברק דביר

 רמ"ד הסברה  -יעל שרייבר 

 רמ"ד רווחה   -טליה זיסו  

 רמ"ד תרבות  -  רוני גרו

 רמ"ד מעורבות  - נועה דקל

 סיו"ר  –רון ליפשיץ 

 מזכ"ל המועצה  - נריה

 יו"ר: -ברק דביר

צריכים במיוחד בסמסטר הזה להיות יותר על הדברים  , חופשים/חגיםתקופת   -תחילת סמסטר

 .ועל המאנדיי שלא נפספס דברים

לאנס. המסיבה אמורה  של ב, יהיה רעש בכיתות לפני 12הפסקת לימודים משעה   -מסיבת פורים

 להסתיים כשיחשיך.  

בהתאם  אוניברסיטה קוראת לזה הייד פארק ה, 12-14ביום שלישי הפסקת לימודים  -הייד פארק

 בעד ונגד הרפורמה המשפטית. ט דיביי ,להחלטת הסנאט

 . 12-14  ם בין ביום רביעי הפסקת לימודי -יום האישה

 ראשונה הציגה חציונים.  הועדה  ה מתחילות לקרות באופן יותר רציף,    - ועדות

אבל יתקיימו  . 2-4בלפני פסח היה אמור להתחיל   ברסיטההחופש באוני -פסח -מתווה החגים

 .  2-4/4 -ב  ילמדו מהזוםלימודים ו 

אין לנו משהו גדול ביום   , כדאיזה אני מבקש, מי שיכולים לאפשר לו לעבוד מהבית בימים האלה 

 שאחרי פסח אז בלי לחץ.  

ימי חופש   9-11.4  חול המועד . חג פסח 6.4 אגודה.ה ליל הסדר חופש על חשבון ערב   ,יום רביעי  5.4

 שביעי פסח יום חג.  , דה באגודהאין עבו. שנלקחים מהעובדים

ויום  25.4, יום הזיכרון יוצא ביום שלישי יש מליאה. שבוע אחרי יש עיד אל פיטר 19.4ב 

 חג.   יום העצמאות. ביום הזיכרון אין עבודה במשרדים. יום העצמאות

 , חופש על חשבון האגודה. חג שבועותיום חמישי ערב   25.5וחודש קדימה  

 ₪ לכל המתנות ביחד.  30חלק גדול מהאגודה משחק, לתזכר שלא נשכח. עד  - גמד ענק

החודש בגלל שמאוד מסובך, בבקשה תקפידו, החודש היו חריגות בכמות שעות    -שעות עובדים

 שעובדים הזינו ידנית.  



 
לראות שאם דברים מתבטלים  , אנחנו נכנסים לעומס אירועים, שימו לב לפרסומים -אירועים

  סטודנטיםהספקים ואת כולם, שלא נוציא כסף מיותר ויהיו אירועים שמגיעים רק מעדכנים את 

בודדים והיו אמורים להיות יותר. תשלחו זימונים לאירועים להנהלה שנבוא לפרגן, תביאו את  

 הרכזים והרכזות לאירועים שלכם ושל שאר המדורים. 

 :רמ"ד הסברה  -יעל שרייבר  

 . שבוע שעבר, בבקשה אם יש שינוי תעדכנוב , בהתאם לישיבה בנינו גנט פרסום לכל הסמסטר -גנט

כל הפרטים לא רק אירוע ותאריך אלא גם קישור לאירוע  את תקפידו להכניס  -פוסט דו שבועי

 החודש היו דברים לא מעודכנים, אם נפתח אירוע או לא.  , ותעדכנו

ן לכל השבוע, מתוך  משהו חדש שאנחנו מתחילות, לתזמן פוסטים בימי ראשו  -תזמון פוסטים 

ניסיון לעבוד בצורה יותר מסודרת שדברים לא ייפלו ולא יתפספסו. הגרפיקות צריכות גם ככה  

 להישלח שבועיים וחצי מראש. 

 אחד גרפיקה הסברה, ואחד של ניו מדיה.   -תזכרו שיש שני עמודים   -בבקשות גרפיקה הסברה

   :רמ"ד רווחה -טליה זיסו 

 צריך למצוא תאריך בגנט.   -נדחה  'מעונות ג אירוע קומפוסטר

שהעברנו לדיקנט לאישור  הסטנדאפיסט הבריז, מתוך שלושה שמות   -סטנדאפ סטודנטים ערבים

 יש שניים שלא יכולים בתאריך והאחד שכן שלח למוחמד הודעה שהוא טס לחו"ל.  

 . פעולה תוףשיוהיה היה בשבוע שעבר  -ועדת חציון 

, מקום שאמור לשדר מרחב בטוח. השבוע  open space -ש שם חדשי - קבוצות תמיכה דיקנט

המטפלים הולכים להיכנס למחלקות הייעודיות לקורסי החובה להזמין אותם להצטרף, ובשבוע  

 הבא הקבוצות כנראה יתחילו להיפגש.  

 מזכ"ל המועצה: -נריה

אותו שבוע אם  ב ון . ביום ראש19.4-ב ר אגודה"יה שבה מכרז יו יהשנ  ,29.3   -ב המליאה הקרובה

 . יהיו עוד מועמדים נעשה דיבייט

 . 23.4ר ב"יו בחירת הלמתוכנן בשבוע שסמוך  -ד אקדמיה"מכרז רמ

ועדות אחרים, אם יש  רי"ועד המנהל ואמרתי גם ליוומייל לחברי מועצה ול נשלח  -ועדת תרבות

חברי מועצה שלא מראים נוכחות ורצינות זה לא אמור להוריד את הרוח של הועדות שכן 

 . מתקיימות ועובדות. בסוף כן נוביל מהלכים, השאלה אם אנשים רוצים לקחת חלק

"ן. יהיו עדכונים  שאנהלת מנושאי המליאה הקרובה יגעו גם בהכנת המכרזים בעזרת רותם מ 

 ביקורת.  של  םנוספים ג

בחמישי הקרוב יהיה שיח עם עו"ד אסף ביטון ששכרה האגודה במטרה שחברי המועצה יהיו יותר  

 ציה על הנושא. ממעורבים בנושא התקנון כדי לאפשר הצבעה ומספיק אינפור



 
 : רמ"ד מעורבות -נועה דקל 

אחד גם בפוסט שיצא יש פירוט על היום. יש הרשמה בלינקים לכל  השבוע.  -יום האישה

לינק להרשמה באתר  ת בחלק הראשון של היום. לכל אחת סדנאוחמש יש מהחלקים של האירוע. 

אשמח לראות רכזות ורכזים וגם אתכם. עומר תדבר   .שצריך להירשם 12-14  בין ואירוע מרכזי 

 בשם האגודה על הבמה. יש טקס משפיעניות ויש סטודנטיות שנבחרו ומקבלות אות על הבמה. 

צוות עושים רחוב עשו שיתוף ציבור עם תושבים כדי להכיר מה   -ושים בנייןעושים רחוב וע

ש  "הצרכים. נפגשנו בשבוע שעבר עם צביקה עוזר ראש העיר ונציגו ממנהלת התחדשות עירונית ב

נתקלנו בקשיים מול עושים   .יןניוגם מחלקת רווחה שהן מלוות אותנו בעושים רחוב ועושים ב

בתהליך העבודה,  עשינו שינוי   .בעין את איך שפועלים עם הפרויקט  העיריה לא רואה עין  ,רחוב

ה מול העיריה  כמאי הסבמוצאים עצמנו אנחנו ו  ,ף של גינה מסוימת כדי לבנות קהילהיותר ברצ

ורק אז העיריה מוכנה   רויקטבהיבט הזה. הם טוענים שצריך קודם למצוא תושבים לכל פ

להשקיע תקציבים. אני מבינה למה התושבים לא רצו להשקיע כי הם מבקשים שנים שיעשו את  

  ,ונים ושניר מלווה משםו חברת כיצה שתהיה שם קהילה. מצאנו פתרון, זה, מצד שני העיריה רו

  םה בחודשיהולך חלק כמו שרצינו. נרא   דיברתי אתו בחמישי והגענו להסכמות אבל זה עדיין לא

 הקרובים איך יראה.  

רון ואני רצים על חוזה   ,יעלותי עשינו הת, מריצים עם העיריה בצורה טובה אנחנו - יןים בנ עושי

כל שנה. יש הבדלים ניכרים בין  לחדש  במקוםומוסכם  עם תקציב קבועשל שלוש שנים 

 עובד בגינות.    קרובים איךהחודשים בצוות. ניתן ניסיון המלגאים והטים גם ברצון  קוי הפר

עדן תתחיל לדבר איתכם בשבועות הקרובים על התייעלות   -התייעלות סביבתית של האגודה

בשנה שעברה ואנחנו רוצות   "ירוק ראשוני בשם "המסמך הסביבתית של האגודה, יצרנו מסמך 

 , להטמיע מהלכים בכל מדור. אשמח שתיפגשו איתה.אותו  לדייק

 :רמ"ד תרבות -רוני גרו 

 יהיה אירוע ענק ומהמם. הכל לפי המתוכנן,     -פורים

 . יריד האגודה וגם בשבוע שאחריו  ,עם ג'ימבו ג'יי בשבוע הבא  -שלישי ב

 יעלה בשבוע אחרי פורים.  -מכרז רכז ספורט 

 אחרי פורים נתחיל לעבוד על לייצר אירוע נוסף, מסיבה או אירוע שיא חוץ מיום הסטודנט.  

 :סיו"ר –רון ליפשיץ 

סודרת ביומיים הקרובים יחד עם מדור  א הודעה מיעדן אמור להוצ  -יםייבים מחלקתירד

 אקדמיה.  

מה לעשות עם   אם משהו עדיין לא סגור אשמח שתקפיצו לי וליעל כמה שיותר מוקדם שנדע  -גנט

 הפרסום. 

היה הפנינג שבוע שעבר, מתוך זה נלמד לקחים. אם יש דברים שעולים לכם בנושאים    -סטודנטזון

 כאלה, חושבים שצריך לשפר, תציפו פידבקים.  



 
אחרי פסח ישיקו אפליקציה חדשה. עושים לזה בילדאפ. אחרי שנכניס את זה, אם  -יטיבפוז

 ערך אותה עלות כמו התזמן אז אפשרי לעשות את זה.  מישהו ירצה להכניס גם אליכם זה ב

ועדת אירועים. אתם שולחים לנילי  ואנחנו שולחים באמצע כל חודש ל  -עדות אירועיםווטבלה ל 

ובסוף הכל מגיע לפה, טבלה לא כל כך מסובכת, מדור, מי אחראי על האירוע, שעות, מיקום..  

 תמלאו את זה, המטרה היא שאתם כותבים את כל הדברים ולא יכול להתפספס.  

 :מנהלת משא"ן  -רותם סייר

 ם.מילאו בסקר מי יגיע, תוודאו עם העובדי -16.3הפי אוור ב 

 תתזכרו אותם.  , פתוחים לעובדים ולעובדות,23- ב -אירועי יום האישה

 יש חדר נשנושים ושתיה בחדר מזכ"ל  לעובדי אגודה שעובדים בפורים.   -עובדים באירוע פורים

  :רמ"ד אקדמיה -)ברק דביר בשם( 

. החלטות לגבי ההמשך הנושא ועל  השבוע תהיה ועדה בה נדבר על    -סיכומי תקופת מבחנים

נתעסק באקדמיה הרבה בדרייבים המחלקתיים כי זה עניין אסטרטגי קדימה, ומקדמים את  

סיפור מחשובני הנק"ז שתהיה באתר החדש אפשרות למלא פרטים ולראות כמה נק"ז נשאר מכל  

 דבר ולא יהיו סטודנטים שמפספסים נק"ז או מגלים שעשו יותר מדי. 

.  21.5את האקתון קידום איכות ההוראה ברלקאנחנו בהכנות  –האקתון קידום איכות ההוראה 

 יקרוסופט ויחידה טכנולוגית מסווגת בצבא. ישיתוף פעולה מעניין עם חטיבת החינוך של מיהיה 

 

 


